
Mladinski center Zgornja Šiška

Najbolj vleče disco
O mladinskem centru je bilo v našem glasilu že veliko, in veliko se bo napisanega. Tokrat zato ne

bomo izgubljali besed o njegovem delovanju, načrtih ipd. Povejmo ie, kaj smo anketirane povprašali
v zvezi z njim — če vedo kaj o samem delovanju njihovega centra, če vanj zahajajo, če so aktivni v MO,
če bi-bili pripravljeni sodelovati pri obnovi MC in če se poslužujejo inf ormativno posvetovalnega cen-
tra, ki deluje v okviru MC. Na zadnje vprašanje so vsi odgovorili negativno, za mnenje o MC pa smo
vprašali še občana srednjih let.

Pa poglejmo, kaj so nam anketirani povedali.

Tomaž Kisovec,
18let:»DaMCdelu-
je, vem, vendar vanj
ne zahajam. V pro-
stem času se zadr-
žujem v mladinski
sobi, ki jo imamo v
bloku — tu sem tudi
predsednik mladine
Če bi bil bolje infor-
miran o delovanju
MC, bi bil morda pri-
pravljen sodelovati«
pri njegovi obnovi, a
je trenutno to nemo-
goče, ker sem ravno
končal poklicno šolo
in grem aprila k vo-
jakom.«

Tomo Djordje-
vič, študent, 23 let:
»Z delovanjem MC
sem seznanjen,
večkrat na teden
grem tudi v disco
FV. Glavni vzrok za
moje obiske je
izredno dobro
vzdušje, ki vlada
tam, pašeglasbaje
dobra. Za spre-
membe, ki jih v MC
načrtujejo, vem in
čeprav me je delo-
vanje MO že večkrat
razočaralo, bi bil
pripravljen sodelo-
vati, da bi prišlo do
izpolnitve načrtova-
nega«

Nadja Urbanija,
študentka, 20 let: »V
MC ne zahajam,
prav tako me ne
vlečevdiscoFV.ker
imarr, raje klasično
in jazz glasbo. Če bi
MC organiziral kak-
šen jazz večer, bi
gotovo prišla. Ak-
tivno sodelujem v
MO na fakulteti,
mnogo časa mi
vzame tudi študij,
tako da pri obnovi
MC ne bi mogla so-
delovati, čeprav bi
se mi zdele načrto-
vane spremembe
dobre <>

Lara Vrhovc, di-
jakinja, 17 tet: Ode-
lovanju MC bolj
malo vem, občasno
grem le v disco FV,
ker mi je zelo všeč
rock glasba. Je pa
zanimivo, da je
glasba kakšen
večer odlična, dru-
gič pa pod kritiko. V
MO na šoli sodelu-
jem, v MC pa ne bi
mogla biti aktivna,
ker nisem sezna-
njena s problemi, ki
jih ima, pa še časa
imam zeio malo, saj
igram dva inštru-
menta.«
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Janez Škrbina,
36 let: »Zelo dobro
se mi zdi, da imajo
mladi prostor, kot je
MCZg.Šiška. Starši
veliko raje vidimo,
da se naši otroci za-
držujejo tam, kakor
na cestah ali v loka-
lih. Pri oblikovanju
programa aktivnosti
mladinskega centra
bi morali sodelovati
tudi starši, a mislim,
da je zanimanja za
to premalo, tako
med starši kot med
mladinci.«
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